
 

Styrelsemöte med Arnö-Långsätter 1 samfällighetsförening 
2015-09-01 

 
 

Närvarande: Karin Engström, Nina Melin, Lennart Lindqvist, Bård Framnes, Micke Palm, Anders 

Eriksson, Anna Källberg 

Frånvarande: Göran Öhman, Jonnie Svensson 

 

1. Mötets öppnande 
2. Val av 2 st justerare 

Karin Engström och Bård Framnes 

3. Ekonomirapporter 
Anders rapporterar att allt bra ut, allt enligt plan och bra balans. Vattenfall spås bli 
billigare när avtalet görs om. 

4. Presentation från grönområde 
8 stubbar ska tas bort. Ska ta bort dem innan städdagen 
Nya häcksaxar ska köpas in.  

5. Presentation från värme/vatten 
Stadigt förbrukning på ca 30 kubik/dygn 

6. Kontrollera så att vi har kontonummer till alla i styrelsen/lagbasar mfl. 
Kolla upp kontonummer till alla i styrelsen och lagbasarna 

7. Förberedelser inför extrastämma angående avveckling av 
gemensamhetsanläggning TV. 
Tanken är att avveckla gemensamma tv-anläggningen. Beställning av andelsägarregister från 
Lantmäteriet görs av Micke. Kallelse måste ut snarast, Anders gör utkast till 
inbjudan/kallelse. Möte den 22:a.  

8. Underhållsplanen  
Lampan vid cykelförrådet är beställd. Ca 5000:- 
Ta in offert till bastun. Inte mer än 85 000:-  
Fräsa stubbar vid parkering på Dillvägen. 10 000:- 

Måla plank   
9. Samfällighetens hemsida  

Nina ska bli flyttas upp till styrelse.  
Ny e-mailadress till Lennart: lenmon@bahnhof.se 
Ny adress till Nina: Nina.melin@icloud.com 
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10.  Övriga frågor 
Städdagen blir 24 okt 
Kolla upp farthinder till korsningen. Viktigt.  
Micke kollar med kommunen samtidigt som ärendet ang att kommunen har tar över 
ansvaret över Dillvägen.  

11.  Nästa styrelsemöte  
17 september - förbereda inför 22:a kl 20 

12.  Avslutning 

 

 

Vid protokollet 

 

___________________________________________ 

Anna Källberg 

 

Justeras 

 

____________________________________ ___________________________________ 

Bård Framnes    Karin Engström 


